
شهردار و ورزش اردبیل
رئیس شورای شهر اردبیل 17 سوال مطرح شده توسط یکی از اعضای شورای
شهر از شهردار را در جلسه علنی شورا قرائت کرده که در بین این
سوال ها آنچه برای ما اهمیت دارد و قابل توجه است سوال ورزشی عضو

محترم شورا می باشد.

بر اساس اعلام خبرگزاری مهر سوء مدیریت شهرداری در تیم فوتبال و
سقوط این تیم به دسته دو و اینکه در ماههای اخیر تیم به حال خود

رها شده بوده از جمله تذکرهای داده شده محسوب می شود.

جای بسی خوشحالی است که نمایندگان مردم در پارلمان محلی نسبت به
سرنوشت تیم فوتبال و عشق هواداران و دوستداران فوتبال منطقه
اهمیت قائل شده و وضعیت حال و گذشته و آینده آن را مهم تشخیص
داده و در این رابطه حساسیت نشان می دهند و مسلما پیگیری ها و
سوال کردن ها و ارائه طریق نمودن ها می تواند در امر بهبود
بخشیدن به اداره امور تیم و در نهایت در کسب نتایج مطلوب و مورد

انتظار موثر بوده باشد.

امید آن داریم که هر اقدام ما در هر مسئولیتی که هستیم صرفا با
قصد و نیت برطرف کردن کمبودها و کاستی ها و تقویت نقاط مثبت بوده
باشد و به هیچ وجه در آنها اثری از اغراض شخصی و گروهی و تسویه

حساب های آنچنانی وجود نداشته باشد.

اظهار نظر در مورد عملکرد شهرداری در بخش های مختلف عمرانی خارج
از تخصص و حیطه مسئولیت ما محسوب می شود، هر چند که می دانیم و
می بینیم که فعالیت شهرداری از آغاز شروع فصل کاری در هر نقطه ای
از شهر کاملا به چشم می خورد و برای هر شهروند عادی قابل احساس و

قابل درک می باشد.

به نظر می رسد فعالیت گسترده ای که در زمینه های مختلف از طرف
شهردار اردبیل دیده می شود قابل تقدیر است و ترغیب و تشویق وی و
دیگر همکارانش می تواند در شتاب بخشیدن به این اقدامات موثر
باشد. مطرح کردن برخی از اشکالات و ایرادات در صحن علنی شورا و
رسانه ای کردن آن می تواند دلسردی و نوعی از بین بردن انگیزه را
به دنبال داشته باشد که در نهایت به نفع منطقه و شهرداری نبوده و

نخواهد بود.
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برای من شهروند هیچ فرقی نکرده و نخواهد کرد که چه کسی در پشت
میز شهرداری اردبیل بنشیند و عنوان شهردار را یدک بکشد بلکه
فعالیت گسترده در حوزه های مختلف ، تبدیل شهر به یک کارگاه
عمرانی و از همه مهمتر توجه به ورزش در ابعاد همگانی و قهرمانی

مهمتر است.

از این نوشته به هیچ وجه برداشت هواداری و جانبداری از شهردار و
یا کس دیگری به ذهن ها خطور نکند بلکه هدف حمایت از حرکت ها و
رفتارهایی است که به نفع جامعه و بخصوص ورزش و ورزشکاران است.

ورزش همگانی

دکتر لطف الهیان از آغاز فعالیت به عنوان شهردار  از ورزش همگانی
و توسعه و گسترش آن حمایت کرده و با یک سری اقدامات قابل توجه
برای نهادینه کردن ورزش همگانی در سطح جامعه و تشویق و ترغیب
هرچه بیشتر شهروندان برای حضور در برنامه های ورزشی تلاش کرده

است.

برپائی ایستگاههای متعدد ورزش صبحگاهی و فراهم کردن امکانات
اولیه مورد نیاز برای برگزاری با شکوه این برنامه ها و همکاری با
هیات ورزشهای همگانی برای استقرار مربی در هر یک از ایستگاهها و
مهمتر از همه تعیین تکلیف مجموعه فرهنگی ورزشی شورابیل و خط
پیاده رو آن از کارهای خوب، ماندنی و قابل ذکر شهردار در ماههای

اخیر می باشد.

امروزه وقتی شهردار اردبیل در ارتباط با برخی از پروژه ها با
تذکر روبرو می شود و یا بعضی ها ادعا می کنند که نباید در
شورابیل طرح های متعدد اجراء بشودپس کجا بودند این آقایان آن
 زمانی که خط عابر پیاده شورابیل ماهها حتی یک متر پیشرفت فیزیکی
به خود نمی دید؟ آقایان پس چرا در آن زمان به تذکر دادن روی نمی
آوردند؟ چرا فریاد بر نمی آوردند که شورابیل می تواند به پیشانی
مراکز گردشگری اردبیل تبدیل شود به شرط اینکه آن را به حال خود

رها نکنند و به فریادش برسند؟

دکتر لطف الهیان در جلسه شورای عالی ورزش استان گزارش کوتاهی از
کارهای در دست اقدام در شورابیل ارائه داده است . هر کس آن گزارش
را بشنود و قبول زحمت کرده از نزدیک به پیشرفت پروژه ها توجه
بکند از بحث تذکر دادن به شهردار حتما و حتما متعجب می شود. اگر
اقدامات شهرداری برای رونق بخشیدن به ورزش همگانی همچنان ادامه



یابد بدون شک تا پایان سال آمار تحت پوشش ورزش همگانی در سطح شهر
اردبیل به میزان قابل توجهی با افزایش مواجه خواهد شد.

ورزش قهرمانی

دکتر لطف الهیان در راستای ایجاد شور و نشاط در جامعه و جوابگوئی
به نیاز جوانان و درخواست های متعدد ورزشدوستان ، رسیدگی به ورزش
قهرمانی را در زمره کارهای اولویت دار قرار داده است که در راس
این اقدامات می توان از حمایت ها و پشتیبانی های وی از تیم

شهرداری نام برد.

سقوط تیم به دسته دوم نمی تواند بر نادیده گرفتن همه عنایات و
حساسیت های شهردار نسبت به سرنوشت تیم منجر شود . سقوط تیم و علل
و چگونگی آن بحث جداگانه ای را می طلبد . به جرئت می توان گفت که
شهردار تا آنجا که می توانست در جهت تامین نیازهای تیم اقدام کرد
و این دور از انصاف است که با توسل به بحث سقوط ، چشم بر روی
واقعیت ها ببندیم و همه کاستی ها، علل و عوامل را متوجه خود

شهردار بکنیم.

اگر بخواهیم بحث مدیریت در فوتبال شهرداری و سازمان را پیش بکشیم
و در ارتباط با آن بحث بکنیم باید بدانیم و باور بکنیم که شرایط
حاکم بر تیم به ارث رسیده از دوران قبل از لطف الهیان بوده است.

در هر حال و در هر صورت و در هر اقدام و کاری به جا خواهد بود که
خدا را ناظر بر اعمال، رفتار و کردار خود بدانیم و نیروهای جوان
را کمک کنیم تا بتوانند در مسیر خدمت به مردم، فوتبال و ورزش

موفق عمل نمایند.

در ارتباط با تیم شهرداری بجا خواهد بود که به جای تذکر دادن به
شهردار کمک بکنیم تا به درستی چگونگی حیات تیم در فصل گذشته مورد
بررسی قرار گیرد و نقاط ضعف و مثبت مشخص شود و آنگاه برای بهبود

اوضاع با قاطعیت اقدام گردد.


